



**Union  
Syndicale**  
Parlement Européen

Dear Colleague,

Union Syndicale will organize Face-to-Face training courses on **Saturday 9 March from 10h00 till 17h00** in **Brussels**, to prepare for the first part of the selections for **CASTs (contractual agents)** and open competitions (**ad, AST & AST/SC**)

**For more information, please click on this Link just here below:**

**<http://bruxelles.unionsyndicale.eu/wp-content/uploads/2019/01/CASTs-AD-AST-ASTSC-training-courses-2.pdf>**

**To register, send an email to: [formations@unionsyndicale.eu](mailto:formations@unionsyndicale.eu)**

-----

Cher/Chère Collègue,

L'Union Syndicale organisera des formations en présentiel le **Samedi 9 mars de 10h00 à 17h** à **Bruxelles**, en vue de préparer la première partie des sélections pour les concours **CAST (agents contractuels)** incluant ceux pour les **ad, AST & AST/SC**

**Pour plus d'information, veuillez cliquer sur ce lien ci-dessous :**

**<http://bruxelles.unionsyndicale.eu/wp-content/uploads/2019/01/CASTs-AD-AST-AST-SC-FORMATIONS.pdf>**

**Pour vous inscrire, envoyer un email à : [formations@unionsyndicale.eu](mailto:formations@unionsyndicale.eu)**



**Union  
Syndicale**  
Parlement Européen

**Better together**

**SGPOE**

Syndicat Général du Personnel des Organismes Européens